
Společné setkání sportovních klubů a provozovatelů sportovišť na Praze 10 
s představiteli nového vedení radnice dne 29.1. 2019 na Úřadě MČ Praha 10, 

Vršovická 1429/68.

Téma jednání: Sportovní akce pro veřejnost pro rok 2019, zejména pro děti a 
mládež.

Datum a čas schůzky: 29. 1. 2019 od 14:00 hodin

Účast: 1. místostarostka J. Komrsková, L. Dvořáková - koordinátorka sportovních aktivit, V. Vlček - 
předseda VSVA, K. Ludvíková - vedoucí oddělení sportu - OKP, členové klubů a sportovišť, viz prezenční 
listina.

Zapisovatel: K. Ludvíková/A. Tothová

1. místostarostka Komrsková všechny přivítala a poděkovala za spolupráci při anketě, která byla 
součástí pozvánky na společné setkání.

Mgr. Viček všem poděkoval za vyplnění dotazníku a vyjádřil velký zájem MČ Praha 10 o spolupráci. 
Také všem oznámil, že MČ uvítá zpětnou vazbu ohledně termínů plánovaných akcí (září je velký 
zájem, v letních měsících je zájem menší). Dále všem sdělil, že od března začnou opět vycházet noviny 
Prahy 10.

L. Dvořáková všem poděkovala za účast a vyjádřila zájem o nastartování pozitivní spolupráce, o 
podporu sportování veřejnosti a o sdílení zkušeností mezi MČ Praha 10 a sportovními organizacemi. 
Dále uvedla, že MČ Praha 10 bude informovat kluby a sportoviště o svých plánovaných akcích a bude 
vhodné, když kluby a sportoviště budou informovat MČ, ale budou se informovat i mezi sebou. Jako 
vhodné akce zmínila L. Dvořáková dny otevřených dveří, které zároveň slouží, jako náborové.

Mgr. Vlček všem přítomným sdělil, že další společné setkání proběhne před školními prázdninami. 
Téma setkání bude podpora víceletých dotací a zlepšení jejich administrativy.

Dále byla diskutována následující témata:

- podpora všeobecných sportovních aktivit, ne zaměření na jeden sport v nízkém věku (multifunkční

hala Solidarita

- sportoviště limitovaná, úzce zaměřená na některé sporty

- nedostatek tréninkových prostor

- možnost otevření tělocvičen (MČ P10 je zřizovatelem škol) - oslovit školy

- u škol, vytlačují kluby komerční pronájmy (veřejnost)

- problém u velké rekonstrukce - možnost najít dobrovolníky, kteří by pomohli s úpravou terénu

(TJ Kovo - paní Mixová)

- možnosti financování z dotací

- možnost domluvit se s ostatními kluby, které by využily prostory (u pronájmu)



- Nábor členů celoročně - Kovo- problematika bezdomovců - TJ Junior - zjistit údržbu

- Bohemians řeší škvárové parkoviště vedle Ďolíčku, pomoc s komunikací s MHMP

- nedostatek trenérů

- Bohemians - doporučení srovnání výše dotací s ostatními městy

- pomoc s nábory dětí - olympiáda P 10, akce pro veřejnost, vyselektovat akce, které mají širší dosah

a tyto akce spojit, vyprofilovat

- koncept ke sportovním akcím

- spolupráce se ZŠ, motivace, skauting neregistrovaných hráčů

- pořádání sportovního veletrhu


